

Olivier Kahn International Award



Medal realized by “*La Monnaie de Paris*” for the Olivier Kahn International Award.

“Olivier Kahn was a pioneer in Molecular Magnetism, brilliant scientist and teacher, deeply concerned to encourage talented young scientists. The MAGMANET European Network of Excellence has created a prestigious Award bearing his name, the Olivier Kahn International Award, to honour a young scientist who received his Ph.D. less than 10 years ago.”

(Common press release of the Magmanet network and of the members of the international jury.)

Médaille de « *La Monnaie de Paris* » pour le Prix International Olivier Kahn.

« Olivier Kahn était un pionnier en magnétisme moléculaire, brillant chercheur et enseignant profondément engagé dans le soutien aux jeunes scientifiques de qualité. Le réseau d'excellence Magmanet a créé un prix prestigieux portant son nom, le Prix international Olivier Kahn, pour honorer une jeune scientifique qui a obtenu sa thèse il y a moins de dix ans. »

(Communiqué de presse commun du réseau Magmanet et des membres du jury international.)